
                                                  Z  A  P  I  S  N  I  K  
 
 
šeste seje sveta Krajevne skupnos  Črni Vrh, ki je bila 4. 5. 2023 ob 19.00 uri v 
sejni sobi Krajevne skupnos  Črni Vrh v prisotnos : Gregor Rupnik, Veronika 
Škedelj, Aleksandra Rupnik, Florjan Lampe, Matej Bonča, Andraž Bizjak, Robert 
Rupnik, Anje Leban, Metod Habe, Jošt Rupnik, Silvana Rupnik, župan Tomaž 
Vencelj, Bojana Oblak, Marijan Mržek 
 
 
Odsotni: Lovrenc Habe opr,. 
 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Obisk župana Tomaža Venclja 
4. Razno 

 
                                                          Ad. 1.  
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
                                                           Ad. 2.  
 
Člani sveta so potrdili zapisnik prejšnje, pete seje sveta KS Črni Vrh. 
 
                                                            Ad. 3. 
 
Predsednik sveta KS Črni Vrh je še enkrat prav lepo pozdravil vse navzoče še 
posebno pa župana in predstavnika občinskih služb in besedo predal g. županu 
Tomažu Venclju. 
 
Župan je povedal, da se bo saniralo cesto v Balilo, podporni zid in uredilo potok. 
Projek  so na Hidrotehniku že narejeni. Ravno tako bodo prispevali del 
potrebnih sredstev. Del sredstev pa bo financirala Občina. Delo se bo izvajalo v 
poletnem času. 
 



V mesecu maju 2023 se bo asfal ralo lokalno cesto med Črnim Vrhom 97 in 
smučiščem SKIBOR. Treba je uredi  propuste in pravilno odvodnjavanje. 
Pogovori  se je potrebno z lastniki zemljišč. 
 
V proračunu so sredstva namenjena za sanacijo tlakov v  dvorani KUD-Sloga.  
 
Popisani so vsi ekološki otoki v Krajevni skupnos . 
 
Elektro Primorska se strinja, da se poruši staro trafo postajo, vendar jim 
moramo zagotovi  novo zemljišče, velikos  200 m2, ki jim bo služilo kot 
skladišče za drogove. 
 
Pri hišni številki Strmec 1 je potrebno names  luč javne razsvetljave. 
 
Rekonstrukcija državne ceste skozi naselje Črni Vrh se premakne v obdobje 
 2024 – 2026. Župan je poudaril, da je potrebno vaški trg sanira  prej. 
 
Šolska pot: potrebno je uskladi  kanalizacijo, obnovo vodovoda in ostale 
infrastrukture. Občina je opravila razgovor z g. Ludvikom Rupnik glede odkupa 
hiše Črni Vrh 99. Dokončne odločitve še ni. 
 
Opravljen je popis makadamskih cest, ki so potrebne sanacije. Menimo, da 
sistem po katerem opravlja delo Komunala ni ustrezen. Pregled cest bi morali 
opravi  v dežju, da se takoj vidi, kje je potrebna sanacija. 
 
Predstavljen nam je bil projekt Obnova pokopališkega zidu v Črnem Vrhu. Na 
projekt ni bilo pripomb. Projekt bomo poslali na Zavod za varstvo kulturne 
dediščine Nov gorica in zaprosili za soglasje. 
 
V dogovoru z županom in Komunalo bo vzdrževanje parka opravljala KS Črni 
Vrh. 
 
Glede pločnika in avtobusnega postajališča v Predgrižah še ni nobenega 
projekta. Treba je podat pobudo. 
 
Prejeli smo prošnjo Mountain bike kluba Črni Vrh za finančno pomoč pri 
organizaciji državnih prvenstev v letu 2023. 
Člani sveta so po razpravi sprejeli sklep, da se prošnji ne ugodi, ker so sredstva 
namenjena prireditvam, ki se odvijajo v KS Črni Vrh. 
 



Iz Zavoda za turizem Idrija smo dobili pobudo za sodelovanje v projektu Občina  
Idrija lepa in gostoljubna. Krajevna skupnost Črni Vrh se z projektom strinja in je 
pripravljena na sodelovanje. 
 
Glede slavnostne seje se je potrebno pogovori  z g. Lovrencem Habe,  ki je tudi 
odgovoren za izvedbo. 
 
Seja je bila zaključena ob 22.10. 
 
Zapisala:                                                                             Predsednik sveta KS: 
Dorica Tominec                                                                      Gregor Rupnik 
 
 
 
 
 
 
 
 


